
 

خارج از گود

7} ورزش{ چهارشنبه  13  مرداد  1400 سال بیست و چهارم/ شماره 5802

کریم باقری بر سر دو راهی تیم ملی و پرسپولیس
بخش ورزش- کریم باقری در دو راهی تیم ملی و پرسپولیس قرار گرفته 

است.
همان طور که در جریان هستید در شرایطی که قرارداد یحیی گل محمدی 
و دیگر دستیارانش آذر ماه سال ۹۹ به مدت دو فصل و تا پایان لیگ بیست 
و دوم تمدید شد اما با توجه به این که باقری با پرسپولیس قرارداد داشت، 
قراردادش در آن مقطع تمدید نشد و قرارداد او پس از پایان لیگ بیستم با 
پرسپولیس به اتمام رسید. از این رو در حال حاضر آقا کریم با پرسپولیس 

قرارداد نداشته و مربی آزاد محسوب می شود.
در این میان باشگاه پرسپولیس از او خواسته با حضور در باشگاه قراردادش را 
تمدید کند اما هنوز بین طرفین توافق نهایی صورت نگرفته است. خبرهای 
یحیی گل  نهایی  نظر  انتظار  در  باقری  کریم  است  آن  از  دریافتی حاکی 
محمدی برای تمدید قرارداد است. همان طور که در جریان هستید باقری 
از زمان حضور برانکو روی نیمکت پرسپولیس می نشست و زمانی که یحیی 
به پرسپولیس آمد هنوز با پرسپولیس قرارداد داشت. از این رو برای تمدید 
قرارداد دوست دارد گل محمدی نظر قطعی و نهایی خود را در این مورد به 
باشگاه اعلام کند.  در صورتی که باقری از هر نظر با گل محمدی و باشگاه 
به توافق نرسد، او قطعا به عنوان دستیار اسکوچیچ و مدیر تیم ملی فوتبال 
به کار خود ادامه خواهد داد. گفتنی است برای قطعی شدن همکاری باقری 
با تیم ملی او باید از کادرفنی پرسپولیس خارج شود تا مصوبه هیات رییسه 

فدراسیون فوتبال برای مربیان ملی نقض نشود.

نماینده شرکت پخش تلویزیونی فیفا در تهران
بخش ورزش- نماینده شرکت FAM، صاحب امتیاز انحصاری حق پخش 
تلویزیونی و تبلیغات محیطی زمین در مسابقات انتخابی جام جهانی ۲۰۲۲ 
قطر برای ارزیابی وضعیت ورزشگاه آزادی و میزبانی در تهران، وارد ایران 

خواهد شد.
به گزارش ایسنا، نمایندگان کنفدراسیون فوتبال آسیا و فیفا در حالی بررسی 
کشورهای آسیایی حاضر در مرحله سوم انتخابی جام جهانی ۲۰۲۲ برای 
اعطای میزبانی است. ایران هم یکی از کشورهایی است که در تلاش برای 
جلب رضایت نهادهای بین المللی فوتبال برای میزبانی ۵ دیدار خانگی خود 

در تهران است.
در همین رابطه قرار است نمایندگان شرکت طرف قرارداد با فیفا وارد تهران 
شوند و شرایط را ارزیابی کنند. فدراسیون فوتبال نوشت: »هندریک مولر، 
نماینده شرکت FAM که امتیاز انحصاری حق پخش تلویزیونی و تبلیغات 
محیطی زمین در مسابقات مرحله نهایی انتخابی جام جهانی ۲۰۲۲ قطر 
را دارد، به منظور بررسی شرایط و امکانات وضعیت سخت افزاری پخش 
تلویزیونی که شامل نور ورزشگاه، ال ای دی و تبلیغات محیطی است، )سه 

شنبه، ۱۲ مرداد( وارد تهران شود.«
علت  به  انتخابی  دوم  مرحله  در  آسیا  فوتبال  کنفدراسیون  این  از  پیش 
مشکلات مربوط میزبانی از جمله حق پخش تلویزیونی، ایران را از میزبانی 
حاضر  حال  در  ولی  بود  همراه  ایران  فوتبال  شکایت  با  که  کرد  محروم 

امیدواری ها برای اخذ میزبانی افزایش یافته است.

حضور مدیران عامل هفت باشگاه لیگ برتری 
در سازمان بازرسی

بخش ورزش- مدیران عامل ۷ باشگاه لیگ برتری با حضور در سازمان 
بازرسی کل کشور برای سقف قرارداد بازیکنان تفاهم کردند.

مدیران عامل باشگاه های استقلال، پرسپولیس، سپاهان، فولاد خوزستان، 
ذوب آهن، گل گهر سیرجان و مس رفسنجان امروز )سه  شنبه( با حضور در 
سازمان بازرسی کل کشور نشستی را درباره نقل وانتقالات بازیکنان و مربیان 

لیگ برتری برگزار کردند.
این نشست به مدیریت مسعود طاهری جعفری مدیرکل سازمان بازرسی کل 
کشور در امور ورزش برگزار شده است. باشگاه های استقلال و پرسپولیس با 
نظر به اینکه باشگاه های صنعتی با پیشنهادات نجومی شان باعث بالا رفتن 

قیمت بازیکنان می  شوند، درخواست برگزاری این نشست را داشته اند.
ثبت  از  جلوگیری  و  بازیکنان  قرارداد  سقف  مورد  در  جلسه  پایان  در 

قراردادهای نجومی برای فصل آینده، تفاهم و تصمیم  گیری شد.

مکاتبه فدراسیون فوتبال با شرکت های مورد 
VAR تایید فیفا برای

ویدئویی(  داور  کمک  )سیستم   VAR کارگروه  نشست  ورزش-  بخش 
برگزار شد.

مشاور  حضور  با  ویدئویی(  داور  کمک  )سیستم   VAR کارگروه  نشست 
فناوری اطلاعات، روسای دپارتمان های بین الملل، روابط عمومی، حقوقی، 
مالی، سرپرست کمیته مسابقات، دبیر کمیسیون معاملات، مسئول آموزش 

داوران، نماینده دپارتمان بازاریابی و کارشناس فنی برگزار شد.
در این نشست جدول معیارهای مقایسه تکنولوژی های مختلف VAR ارائه 
و برای بررسی بیشتر در اختیار اعضا قرار داده شد. تعداد تقریبی داوران، 
ورزشگاه ها و بازی های تحت پوشش VAR در فصل اول استفاده از آن 
های  نقش  وظایف  شد.  ارائه  مسابقات  کمیته  و  داوری  دپارتمان  توسط 
مختلف در تیم پروژه براساس الزامات فیفا به اعضا ابلاغ شد. یک بازه دو 
هفته ای برای مکاتبه با شرکت های مورد تایید فیفا جهت ارائه VAR و 

جمع آوری اطلاعات مرتبط تعیین شد.

مذاکره نایمخن هلند با کلوب بروژ 
برای انتقال کاوه رضایی

بخش ورزش- مهاجم ایرانی تیم فوتبال کلوب بروژ بلژیک شاید به اردویژه 
هلند منتقل شود.

باشگاه نایمخن در حال مذاکره با کلوب بروژ بلژیک برای انتقال کاوه رضایی 
مهاجم ایرانی این تیم است. رضایی جایی در برنامه های کلمنت سرمربی 
کلوب بروژ ندارد و احتمال جدایی اش از این تیم بسیار زیاد است. نایمخن 
امیدوار است کاوه رضایی ۲۹ ساله را به زودی برای تقویت خط حمله اش 

جذب کند.
کلوب بروژ سال ۲۰۱8 کاوه رضایی را با پرداخت مبلغ پنج میلیون یورو 
از شارلوا خرید. مهاجم ایرانی پس از مدتی دوباره به تیم سابقش به عنوان 
بازیکن قرضی بازگشت و در دو فصل اخیر لیگ برتر بلژیک برای شارلوا بازی 
کرد. کاوه رضایی هم اکنون در تمرینات کلوب بروژ حضور ندارد و این تیم 
در دو بازی ابتدایی فصل جدید لیگ بلژیک بدون این بازیکن به میدان رفته 

است. کاوه رضایی یک فصل دیگر با کلوب بروژ قرارداد دارد.

صورتحساب سنگین روسی برای حراج آبروی والیبال ایران در توکیو
بخش ورزش- تیم ملی والیبال با باخت بازی سرنوشت مقابل ژاپن به یک چهارم 
نهایی المپیک راه نیافت؛ آه و افسوس میلیون ها ایرانی را بلند کرد و پایه های 
فدراسیونی را لرزاند که در توکیو ۲۰۲۰ قول سکو به مردم و مسئولان داده بود. 
چرا تیم ملی والیبال ایران در المپیک نتیجه مناسبی نگرفت و مقصر اصلی این 

نتایج دور از انتظار چه کسی  است؟
همه چیز تقریبا همان شد که پیش بینی می کردیم و تنها باخت سه بر دو 
به ژاپن کارشناسان والیبال را غافلگیر کرد. قبل از المپیک تصور عمومی بر 
این بود که در گروه نسبتا آسان ایران، برد برابر ژاپن و ونزوئلا در دسترس 
است؛ مسابقه با کانادا نزدیک خواهد بود و بردن لهستان و ایتالیا بسیار 
سخت است. در واقعیت، اما ایران در بازی اول که دشوار ترین آزمونش 
محسوب می شد، سه بر دو لهستان را برد، ونزوئلا را طبق پیش بینی ها 
راحت شکست داد، ولی در ادامه تا پایان فقط باخت؛ سه شکست ویران گر 

و پایان رویای مدال المپیک در رشته تیمی.
دلیل فنی سقوط والیبال ایران در توکیو

تحلیل فنی آنچه در توکیو اتفاق افتاد، بر خلاف مسائل حاشیه ای چندان 
دشوار نیست؛ تیم ملی والیبال به اشتباه با دو لیبرو به مسابقات رفت تا 
یک ذخیره مطمئن در پست دریافت کننده قدرتی کمتر از دیگر تیم ها 
داشته باشد. عملکرد بازیکنان ایران از جمله محمد موسوی و امیر غفور به 
گواه آمار مطلوب نبود و ایران علاوه بر نداشتن ذخیره های مناسب برای 
استراحت دادن به بازیکنانی مثل عبادی پور و صالحی، با وجود استفاده از 
دو لیبرو همچنان در دریافت دچار مشکل بود. همین یک ضعف برای از 

پا انداختن غول های والیبال دنیا کافی است.
نقش مربی نجومی روس در شکست ویران کننده

فدراسیون والیبال ایران چهار ماه مانده به المپیک، مربی سرشناسی را با 
هزینه بسیار بالا به کار گرفت که تقریبا هیچ از والیبال ایران نمی دانست 
و دستیاری ایرانی روی نیمکت نشست که تجربه حتی یک تورنمنت 
بین المللی با تیم ملی اصلی ایران در کارنامه و سابقه اش نداشت و حالا 
به لیگ جهانی و المپیک می رفت، پس در لحظات دشوار نمی توانست 
کمکی برای مرد روس کنار خط داشته باشد و حتی به دلیل ارتباط 
مستمر و نزدیک با ستاره های اغلب لژیونر ایران، در کنترل هیجان و 

مسائل روانی آنها تاثیر مثبتی بگذارد.
ولادیمیر آلکنو، سرمربی تیم ملی ایران اما خود اشتباهات مرگباری مرتکب شد؛ 
انتخاب های نادرست او تیم ما را به جایی رساند که بر خلاف تمام رقبای حاضر در 
المپیک، ایران اگر به جای ۱۲ بازیکن با 8 بازیکن هم به المپیک می رفت، همین 
نتایج بدست می آمد. در المپیک توکیو بر خلاف فیلیپ بلین، مربی فرانسوی که 
از ژاپن سالخورده و کم توان تیمی حداکثری در دریافت و حمله ساخت، آلکنو 
با عدم شناخت و مشاوره های نادرست درباره بازیکنان و توان آنها، شاید تنها۶۰ 
تا ۶۵ درصد قابلیت مهره های موجود والیبال ایران را در المپیک به کار گرفت تا 

پیش بینی های کارشناسان رنگ عمل به خود بگیرد.
آلکنو با پررویی مثالزدنی و بی ادبی خاص یک روس پرمدعا، به رسانه نزدیک و 
سفارش شده خودش می گوید: »از لیمو نمی توان آب گوجه گرفت«! منظور این 
است که تیم ایران توانش همین  قدر بوده، در حالی که نابلد ترین کارشناسان هم 

می دانند تیمی که لهستان را می برد، نباید برای بردن ژاپن مشکلی داشته باشد؛ 
پس چنین تیمی در کوچینگ لنگ زده است.

فاصله ستاره های محوری تیم با روزهای اوج
عملکرد بازیکنان سومین ضلع از مثلث دلایل شکست ایران در توکیو است؛ عاملی 
که انتخاب غلط کادر فنی توسط فدراسیون والیبال و ضعف بزرگ در شناخت و 

هدایت تیم از سوی کادرفنی را تکمیل کرد، ولی هم اکنون کدام ضلع مسئولیت 
شکست را قبول می کند؟

درباره بازیکنان و دلیل خارج بودن آنها از فرم ایده آل در توکیو، نکته و سوژه 
بسیار است و می توان درباره سال منتهی به المپیک یکایک مهره های اصلی 
و عملکرد آنها در رده باشگاهی شان گزارشی آماری و مبسوط منتشر کرد اما 
موضوع مهمتر میزان بهره وری همین سرمایه موجود در ژاپن بود که به هیچ 

عنوان قابل دفاع نیست.
کمیته فنی و هیات رییسه ای که آلکنو را تایید کرد، کجاست؟

به جز رییس فدراسیون که با عذرخواهی تلاش کرد، بخشی از مشکل را بپذیرد 
ناصر  امروز  آیا  بکاهد،  افکارعمومی  از فشار  تهران کمی  به  بازگشت  از  و قبل 
میرفخرایی، مصطفی کارخانه، محمود افشاردوست، جهانگیر سیدعباسی، جعفر 
هوتهم، بهنام محمودی، میلاد تقوی، احمد لاهوتی، غفار درخشنده و آقایان و 

خانم هایی که همگی در کمیته فنی و هیات رییسه فدراسیون چه متفق القول و 
چه با رای اکثریت حضور آلکنو در ایران را تایید کردند، حاضر به قبول مسئولیت 
این شکست هستند؟ یا مثل برخی آقایان حاضر در نشست کمیته فنی و هیات 
رییسه بعد از مرگ سهراب در المپیک، می گویند ما گفته بودیم با آلکنو نتیجه 

نمی گیریم!
رسانه های دلداده به تک ستاره ها و رسانه های منتقد کجای 

این باخت ایستاده اند؟
رسانه ها و روزنامه نگارانی که بدون توجه به عملکرد بازیکنان و بر 
اساس روابط پشت پرده به حمایت از آن ها می پردازند، آیا با خودشان 
صحنه ای را مرور می کنند که امیر غفور با تک دفاع در امتیاز ۱۳ بر 
۱۲ ست پنجم اسپک اش را تبدیل به امتیاز نکرد و یا چند ثانیه قبل 
از آن سعید معروف به جای پاس دادن به منطقه چهار بر روی دفاع 
کوتاه قد، توپ را برای غفور آماده کرد؟ مرور این تصویر ها توانایی و 
ارزش معروف را زیر سوال نمی برد بلکه به کارشناسان یاد می دهد 
انعکاس کامل رویداد  جای دفاع کورکورانه، برای رفع مشکلات به 

ورزشی بپردازند.
اگر از باخت تیم ملی والیبال به ایتالیا و کانادا در المپیک صرف نظر 
کنیم، در بازی مرگ و زندگی، ژاپن همان تیم همیشگی بود. تیمی با 
دریافت های قوی که سرویس و اسپک های نیشیدا و ایشی کاوا عملکرد 
آن ها را کامل تر کرده بود و در مقابل تیم ما با انتخاب های نادرست، 
هیچ جایگزینی برای عبادی پور، صالحی و یا مجرد و موسوی نداشت 
و فراموش نمی کنیم دو ست پیروزی تیم ملی والیبال ایران برابر ژاپن 
با حضور جواد کریمی )جایگزین معروف( و صابر کاظمی )جایگزین 
غفور( بدست آمد و سرمربی روس همین ماه پیش حاضر نشد، جواد 
کریمی پاسور جوان و آینده دار را به لیگ ملت ها ببرد و این فشار 

رسانه ها بود که باعث حضور او در المپیک شد.
تکرار خطای استراتژیک در آستانه یک رویا

فدراسیون والیبال ایران همچون المپیک قبل که چند ماه مانده به 
مسابقات سرمربی را تغییر داد و تیم ملی با رائول لوزانو به ریو رفت، 
این  بار هم چهار ماه مانده به المپیک با مربی که گفته می شود ۶۰ تا 
۷۰ هزار دلار دستمزد ماهانه اش بود به المپیک توکیو پرواز کرد تا از یک سوراخ 
دوبار گزیده شود و تنها کشوری باشد که قبل از المپیک مربی اش را عوض می کند 

و به سبک تازه ای هم پناه می برد که خود تنش هایی در تیم ایجاد می کند.
به اعتقاد نگارنده، قول های محمدرضا داورزنی، رئیس فدراسیون والیبال در رابطه 
با صعود به جمع چهار تیم برتر المپیک بی ارتباط با هزینه بالایی که برای جذب 
ولادیمیر آلکنو شد نیست؛ پولی که می شد صرف یک سال حضور مربی تراز اول 
خارجی کرد، صرف چهار ماه حضور نصفه و نیمه یک روس بازنده و ناآشنا به جو 

ملتهب والیبال ایران شد.
عملکرد ایران در المپیک معلول علت هایی است که در سطر های قبل مرور شد؛ 
علت هایی که با احوال امروز کشور همخوانی دارد. ضعف هایی که از مدیریت شروع 
می شود و ارکان مجموعه را درگیر و آماده شکست می کند و فرصت استفاده 

حداکثری از توان نیروی بومی را می گیرد.

کنایه عجیب و غریب قلعه نویی پیش از بازی با استقلال

آگهی تغییرات شرکت آریا دیزل گیل شرکت سهامی خاص 
به شماره ثبت 14335 و شناسه ملی 10720262673 

استناد صورتجلسه مجمع عمومی عادی سالیانه مورخ ۱۳۹۹/۰4/۱۵  به 
تصمیمات ذیل اتخاذ شد:

به سمت  ملی ۲۶۶۹88۲۳۱۵  دارای شماره  آقای سیدمسعودتعاقب   -۱
بازرس اصلی و آقای احمداسلامی فلکدهی دارای شماره ملی۲۵۹۰4۶۳۹۰۱ 

به سمت بازرس علی البدل برای مدت یک سال مالی انتخاب شدند.
۲- روزنامه کثیرالانتشار گیلان امروز جهت نشر آگهی های شرکت انتخاب 

شد.
۳- ترازنامه وحساب سودوزیان شرکت منتهی به سال۱۳۹8 مورد تصویب 

قرار گرفت.
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان گیلان 

اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری رشت )1173293(
---------------------------------------------------- 

آگهی تاسیس موسسه غیر تجاری انجمن شرکتهای صنعت پخش 
استان گیلان

استان  پخش  صنعت  شرکتهای  انجمن  تجاری  غیر  موسسه  تاسیس 
ملی  شناسه  به   ۱۷4۲ ثبت  شماره  به   ۱4۰۰/۰۵/۰۶ تاریخ  در  گیلان 
۱4۰۱۰۱8۵88۲ ثبت و امضا ذیل دفاتر تکمیل گردیده که خلاصه آن به 

شرح زیر جهت اطلاع عموم آگهی میگردد.
نام: انجمن شرکتهای صنعت پخش استان گیلان موسسه غیر تجاری 

موضوع فعالیت: به منظور حفظ حقوق و منافع مشروع و قانونی و بهبود 
وضع اقتصادی اعضاء که خود متضمن حفظ منافع جامعه نیز می باشد، 
انجمن شرکت های صنعت پخش استان گیلان تشکیل می گردد تا شرکت 
های پخش استانی، منطقه ای و شعب شرکت های پخش سراسری توزیع 
مصرفی  لوازم  دارویی،  غذایی،  مانند  پرگردش،  مصرفی  کالاهای  کننده 
روغن  التحریر،  لوازم  خانگی،  لوازم  شوینده،  بهداشتی،  آرایشی،  پزشکی، 
های روانکار صنعتی و دخانیات را در جهت نیل به اهداف مشروحه تحت 
پوشش خود قرار دهد و مطابق با مفاد ذیل تشکیل می گردد. به موجب 
برابر  بازرگانان  و  اصناف  امور  مرکز   - بازرگانی  وزارت  کل  اداره  از  مجوز 
با شماره مجوز ۹۹/۱۳4۷ در تاریخ ۱۳۹۹/۰۶/۰۱ در استان مربوطه این 

آگهی به ثبت رسید.
مدت فعالیت: از تاریخ ثبت به مدت نامحدود 

استان گیلان، شهرستان رشت، بخش مرکزی، شهر رشت،  اصلی:  مرکز 
محله مهدیه )زرجوب(، کوچه ژاله، خیابان )سرچشمه(، پلاک 8۰۳ ، طبقه 

همکف کدپستی 4۱8۶۶44۶۵۶ 
مدیران 

آقای سیدمهدی موسی زاده سعادتی به شماره ملی ۰۰۷۳4۰۵۰8۶ و به 
سمت عضو اصلی هیئت مدیره به مدت ۳ سال 

آقای جواد فردی به شماره ملی ۰4۹۰4۱۳۰۹۹ و به سمت عضو علی البدل 
هیئت مدیره به مدت ۳ سال 

آقای حسن غفاری نویده به شماره ملی ۲۵۹۳۲8۷۱۵۲ و به سمت خزانه 
دار به مدت ۳ سال 

آقای محمد علی نیا به شماره ملی ۲۵۹4۱۶۳۷۰8 و به سمت نایب رئیس 
هیئت مدیره به مدت ۳ سال 

آقای سعید اره چی به شماره ملی ۲۵۹4۲۷4۰۷۰ و به سمت عضو اصلی 
هیئت مدیره به مدت ۳ سال 

آقای علیرضا صنعت کار به شماره ملی ۲۵۹4۲۹۶8۰۵ و به سمت عضو 
اصلی هیئت مدیره به مدت ۳ سال 

آقای رضا احمدی پورفیشمی به شماره ملی ۲۵۹4۳4۳۶۶8 و به سمت 
عضو اصلی هیئت مدیره به مدت ۳ سال 

آقای سامان نظری معافی به شماره ملی ۲۵۹۵۲۵۹۵4۷ و به سمت رئیس 
هیئت مدیره به مدت ۳ سال 

خانم الهام پرهیزی کشتی به شماره ملی ۲۶۶۹۷۳۷4۷۱ و به سمت عضو 
علی البدل هیئت مدیره به مدت ۳ سال 

آقای بابک صفائی به شماره ملی ۳۲۵۷۵84۵۲۰ و به سمت دبیر به مدت 
۳ سال 

دارندگان حق امضا: کلیه اسناد و مدارک مالی و تعهدآور با امضای خزانه دار 
و رئیس و نائب رئیس انجمن همراه با مهر انجمن و کلیه اوراق و مکاتبات 
اداری داخلی با امضاء دبیر و مکاتبات خارج از مجموعه با امضای رئیس و 
در صورت تایید رئیس با امضاء نایب رئیس هیات مدیره همراه با مهرانجمن 

معتبر خواهد بود.
بازرسان 

آقای هاشم پاک نهاد به شماره ملی ۲۵۹۳۳۱4۶۶4 به سمت بازرس علی 
البدل به مدت ۲ سال 

خانم وحیده ثبوتی به شماره ملی ۶۵۳۹۷۳۳۹4۱ به سمت بازرس اصلی 
به مدت ۲ سال 

روزنامه کثیر الانتشار گیلان امروز جهت درج آگهی های موسسه تعیین 
گردید.

ثبت موضوع فعالیت مذکور، به منزله اخذ و صدور پروانه فعالیت نمی باشد.
به موجب مجوز شماره ۱4۱/۱4۵۱۵/ص مورخ ۹8/۱۱/۲۰ اتاق بازرگانی، 

صنایع و معادن و کشاورزی ایران این آگهی به ثبت رسید.
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان گیلان 

اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری رشت )1173294(

آگهی تغییرات شرکت راه و ساختمان خانه گستر گیل 
شرکت سهامی خاص به شماره ثبت 3283 و شناسه ملی 

 10720167536
به استناد صورتجلسه مجمع عمومی عادی سالیانه مورخ ۱۳۹۹/۰۳/۱۵ 

تصمیمات ذیل اتخاذ شد:
۱- آقای اردلان جوادی پیرموسایی باکدملی ۲۵۹4۶۷۲۰۲۵ به عنوان 
به   ۲۵۹4۹4۶۶۰۵ باکدملی  امیرافشار  اسمعیل  آقای  و  اصلی  بازرس 

عنوان بازرس علی البدل برای مدت یکسال مالی تعیین شدند.
شرکت  های  آگهی  نشر  جهت  امروز  گیلان  کثیرالانتشار  روزنامه   -۲

انتخاب شد.
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان گیلان 

اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری رشت 
)1173487(

---------------------------------------------------- 
آگهی تغییرات شرکت ساختمانی پل و دژ شمال شرکت سهامی 

خاص به شماره ثبت 178 و شناسه ملی 10862115551 
مورخ  العاده  فوق  بطور  عادی  عمومی  مجمع  صورتجلسه  استناد  به 

۱4۰۰/۰4/۱۷ تصمیمات ذیل اتخاذ شد:
۱-  اعضاء هیئت مدیره با درج سمت به قرار ذیل تعیین گردیدند:

خانم الیزا ابراهیمی آق مسجد با کد ملی ۵۷۰۹8۹۲۱۰۶ به سمت رئیس 
هیئت مدیره و آقای بردیا کمالی پورشیراز با کد ملی ۵۷۰۹۷۲۹۵۲۳ به 
سمت نایب رئیس هیئت مدیره و آقای فاضل خرمی اردجانی با کد ملی 
۵۷۰۹8۹۱۵۷۶ به سمت مدیرعامل و عضو هیئت مدیره برای مدت دو 

سال تا تاریخ ۱4۰۲/4/۱۷ انتخاب شدند.
۲- کلیه اسناد و اوراق بهادار و تعهدآور شرکت از قبیل چک، سفته، 
بروات، قراردادها و عقوداسلامی با امضاء منفرد مدیرعامل )فاضل خرمی 

اردجانی( همراه با مهر شرکت معتبر می باشد.
به   ۵۷۰۹8۲۹8۱۱ ملی  شماره  به  جانی  امیرارده  سلطنت  خانم   -۳
ملی  شماره  به  جانی  ارده  صفری  موسی  آقای  و  اصلی  بازرس  عنوان 
۵۷۰۹۹۶۶۰۳۷ به عنوان بازرس علی البدل برای یک سال مالی انتخاب 

گردید.
4- روزنامه کثیرالانتشار گیلان امروز جهت درج آگهی و اطلاعیه های 

شرکت تعیین گردید.
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان گیلان 

مرجع ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری رضوانشهر 
)1173488(

بخش ورزش- امیر قلعه نویی سرمربی تیم فوتبال گل گهر سیرجان امیدوار 
است، مسائل تاکتیکی تعیین کننده نتیجه بازی تیمش مقابل استقلال در 

رقابت های جام حذفی باشد.
امیر قلعه نویی سرمربی تیم فوتبال گل گهر سیرجان در نشست خبری قبل 
بازی تیمش برابر استقلال در نیمه نهایی جام حذفی اظهار کرد: قبل از اینکه 
می خواهم  مردم  از  و  دارم  یک خواهشی  کنم،  فنی صحبت  مسائل  درباره 
مواظب سلامتی خودشان باشند و از مدافعان سلامت نهایت تشکر را دارم. به 
هر حال استقلال تیم بزرگی است و در ۱۰ بازی گذشته در لیگ بازی های 
بسیار خوبی انجام داده است. تیم ما هم با فراز و نشیب هایی که داشت و با 
بد شناسی و ظلمی که در حق ما شد، توانست یک جایگاه خوبی را به دست 

بیاورد.
باشد.  بازی  این  نتیجه  کننده  تعیین  تاکتیکی  مسائل  امیدوارم  افزود:  وی 
بازی های گل گهر را هر کسی می بیند، لذت می برد. کیفیت و صحنه هایی 
که درست می شود، باعث شده همه از گل گهر تعریف کنند اما می توانست 
جایگاه ها ما بهتر از این باشد. آن هایی که به ما ظلم کردند، هدف شان امیر 
قلعه نویی بود و به یک شهرستان ۳۰۰ هزار نفری ضربه زدند. ما باید آن ها را 
به خدا واگذار کنیم. از همه عزیزانی که این لیگ را به پایان رساندند تشکر 
می کنم. همه این عزیزان اذیت شدند. امیدوارم لیگ آینده با یک برنامه بهتر 
باشد و شرایط به گونه ای باشد برای یک بازیکن، یک بار جشن تولد بگیریم!

او ادامه داد: حرف ما این است در فوتبال عدالت برقرار شود. این باعث شده 

صدای برخی از افراد دربیاید چون دیدند در حق قلعه نویی ظلم شده است، 
دیگر آن دوستان توقعی از یک صحنه مشکوک ندارند. در بازی قبلی ما یک 
صحنه مهم داوری نادیده گرفته شد و این در صورتی بود که اگر آن صحنه 
به نفع ما تمام می شد، الان شاید در رده چهارم جدول حضور پیدا می کردیم. 
این ها اتفاق نیست. وقتی اشتباهات تکرار می شود، دیگر تبدیل به تصمیم 
می شود. من می دانم سرچشمه این اتفاقات چیست اما به من نزدیک ۳ سال 

است ظلم می شود.
قلعه نویی درباره داور بازی تیمش مقابل تیم فوتبال استقلال هم گفت: اعتقاد 
ایثار می کنند. من دوست  این شرایط دارند  با  ما  این است که داوران  من 
دارم یک بار به لب خط بیایند. داوران ما آن قاطعیت لازم را ندارند. انگار 
همه می خواهند داد بزنند. امیدوارم کمک داور ویدیویی بیاید. داور آنچنان 
دستمزدی ندارد و امیدوارم داوری ما به سمتی برود که تبدیل به یک شغل 
بشود. برای من مربی قرارداد آنچنانی می بنند اما برای داور یک اسپانسر خوب 
مقدماتی جام  برای  بگیرد. من شنیدم که  پول خوب  ندارد که یک  وجود 
جهانی می خواهند کمک داور ویدیویی بیاورند. من درخواستم از فدراسیون 
این است که با آن شرکتی که قرار است سر این مساله صحبت کنید، بگویید تا 
با باشگاه ها هم مذاکره ای انجام دهد تا خود باشگاه ها این کار را انجام دهند. با 
این وجود همچنان عدالت برقرار نمی شود. این شاید به خاطر نبود زیرساخت 
که  می کند  عمل  طوری  الان  کارشناس  باشد.  مجازی  فضای  و  امکانات  و 

نمی تواند حق را بگوید و به سمتی می رود که عدالت انجام نمی شود.

سرمربی گل گهر سیرجان درباره نتیجه بازی تیمش مقابل استقلال خاطرنشان 
کرد:  فوتبال یک جاذبه خاص خودش را دارد. یک سری مسائل هم مربوط به 
اتفاقات می شود. این ها همه دخیل است. من قول می دهم بازی خوبی بشود. 
دو بازی گذشته گل گهر و استقلال بازی  پرگلی بود. ما دنبال یک فوتبال زیبا 
هستیم. تیم استقلال شرایط خوبی دارد. فرهاد مجیدی زحمت زیادی برای 

تیم کشیده است و امیدوارم مشکلات این تیم برطرف شود.
او درباره دولت جدید و درخواستش از وزیر ورزش جدید این دولت گفت: ما 
باید با آمار صحبت کنیم. این را باید کارشناسان صحبت کنند و ببینیم وزیری 
که دولت می گذارد، حیاط خلوت کابینه نباشد. قبلا برای دولت اینطوری بود. 
مثلا کسی در انتخاب یک رئیس جمهور نقش داشت، اگر به او مسئولیتی 
یا وزیر ورزش می کردند.  او را وزیر سازمان ورزش می کردند  یا  نمی رسید، 
امیدوارم نگاه، نگاه ورزشی باشد. قبل از اینکه ورزش وزارت خانه شود، ۷ 
وزارت   ۷ اندازه  ورزش  یعنی  داشتند.  حضور  ورزش  عالی  شورای  در  وزیر 
خانه اهمیت داشته است. کسی که وزیر ورزش می شود، باید تجربه کاری 
اینجا  در  ما  باشد.  برنامه محور  او  باید  باشد.  داشته  و تخصص  باشد  داشته 
برنامه نداریم و همه چیز به شخص است. معنی برنامه این است که شما یک 
هدفی دارید و از این طریق می خواهید به یک هدف برسید. ما اعتقاد داریم 
از نظر نیروی انسانی جزو چند کشور اول دنیا هستیم. در المپیک هم یک 
سری اتفاقاتی افتاد و برخی ورزشکاران به کشورهای دیگر رفتند. این مساله 

باید آسیب شناسی شود. 


